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I N T E R P E L A C J A  
 

 
 
w sprawie doładowania kart PEKA plastikowymi butelkami. 
 
 
 
 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 

W związku z pojawiającymi się zapowiedziami podwyżek cen biletów na komunikację 

publiczną w Poznaniu oraz koniecznością podejmowania działań o charakterze 

proekologicznym zwracamy się z prośbą o rozważenie możliwości montażu w Poznaniu 

automatów umożliwiających doładowanie kart PEKA zużytymi, plastikowymi butelkami 

lub/oraz puszkami. Z jednej strony montaż urządzeń będzie stanowić działanie 

proekologiczne, z drugiej pozwoli w pewnym stopniu obniżyć koszty przejazdu pojazdami 

komunikacji publicznej.   

Pilotażowo proponujemy, aby takie urządzenia zamontować w kilku wybranych 

miejscach na terenie Miasta Poznania – np. na pętlach, lub silnie skomunikowanych rondach. 

 

 

     Z poważaniem, 

(-) Łukasz Kapustka 

(-) Mateusz Rozmiarek 

(-) Sara Szynkowska vel Sęk 

 

             Radni Miasta Poznania 


